

Title (en)  
Skiboot.

Title (de)  
Schischuh.

Title (fr)  
Chaussure de ski.

Publication  
**EP 0598681 A1 19940525 (FR)**

Application  
**EP 93810775 A 19931109**

Priority  
CH 353592 A 19921118

Abstract (en)

The boot comprises a lower shell part (1) on which is articulated an upper (3) consisting of a front part (5) and of a rear part (6) which are placed edge-to-edge (7), against each other in the closed position, the front part (5) forming a collar. Closure of the upper and its tightening are ensured by a single tensioner device (15) acting on a sliding plate (18) to which are connected the flaps (9, 10) of the collar. The plate (18) slides in a housing (19) which limits its rearward displacement. <IMAGE>

Abstract (fr)

La chaussure comprend un bas de coque (1) sur laquelle est articulée une tige (3) constituée d'une partie antérieure (5) et d'une partie postérieure (6) venant s'appliquer bord à bord (7) l'une contre l'autre en position fermée, la partie antérieure (5) formant un collier. La fermeture de la tige et son serrage sont assurés par un seul dispositif tendeur (15) agissant sur une plaquette coulissante (18) à laquelle sont reliés les rabats (9, 10) du collier. La plaquette (18) coulisse dans un logement (19) limitant son déplacement vers l'arrière. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A43B 5/04**

IPC 8 full level  
**A43B 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A43B 5/0433** (2013.01)

- Citation (search report)
- [A] EP 0407336 A1 19910109 - LANGE INT SA [CH]
  - [A] EP 0205127 A1 19861217 - NORDICA SPA [IT]
  - [A] EP 0240967 A2 19871014 - NORDICA SPA [IT]
  - [A] EP 0188818 A1 19860730 - NORDICA SPA [IT]

Designated contracting state (EPC)  
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0598681 A1 19940525; EP 0598681 B1 19960918**; AT E142853 T1 19961015; DE 69304869 D1 19961024; DE 69304869 T2 19970403

DOCDB simple family (application)  
**EP 93810775 A 19931109**; AT 93810775 T 19931109; DE 69304869 T 19931109